



ACE Press Release

02 June 2015

*The French version follows below*

## International Section on the ACE Website

---

The [2015 ACE Sector Study](#) reveals that fewer than 3% of European architects' revenues come from work undertaken outside Europe. European construction markets are expected to grow at a slower rate than the emerging markets and it is estimated that 90% of the construction growth over the next 10 years will come from the emerging markets so there is an increasing need for the European architectural profession to develop and maintain a stronger global perspective in order to access international markets. Aware of this growing challenge, the Architects' Council of Europe organised on 4 March 2015 a seminar on the theme [Supporting the Internationalisation of Architectural Services](#) in order to sensitise its Member Organisations to the various sources of information and support services available from the European Commission to assist SMEs wanting to export their services abroad.

For these reasons, the ACE has developed an [International Section](#) on its Website, which aims to provide European architects with a wide range of information to help them access international markets. Through the menu, you may access information on market access, business support, research programmes, international legislation and agreements, as well as a bibliography on the internationalisation of SMEs and architectural services. The section will be continually updated in order to provide the most precise information.

[Click here to visit the International Section](#)

---

The Architects' Council of Europe (ACE) is the representative organisation for the architectural profession at European level: it aspires to speak with a single voice on its behalf in order to achieve its aims. Its membership currently consists

of 43 Member Organisations, which are the regulatory and professional representative bodies in all European Union (EU) Member States, Accession Countries, Switzerland and Norway. Through them, the ACE represents the interests of over 545.000 architects from 31 countries in Europe.

---

## Section internationale sur site internet du CAE

---

L'[étude de Secteur 2015](#) du CAE révèle que moins de 3% des revenus des architectes européens proviennent de travaux réalisés hors d'Europe. Les marchés européens de la construction devraient croître à un rythme plus lent que les marchés émergents et il est estimé que 90% de la croissance dans le secteur de la construction au cours des dix prochaines années viendra de ces marchés émergents. Il y a donc un besoin croissant pour les architectes européens d'accéder aux marchés internationaux. Conscient de ce défi, le Conseil des Architectes d'Europe a organisé le 4 mars 2015 un séminaire sur le thème « [Soutenir l'internationalisation des d'architectes](#) » afin de présenter à ses Organisations membres les diverses sources d'information et d'aide mises à disposition par la Commission européenne pour aider les PME qui cherchent à prester leurs services à l'étranger.

A cette fin, le CAE a développé une [section internationale](#) sur le site internet, qui fourni aux architectes européens un large éventail d'informations pour les aider à accéder à des marchés à l'international. Via le menu de droite, vous pouvez accéder à des informations sur l'accès aux marchés, le soutien aux entreprises, les programmes de recherche, la législation et les accords internationaux, ainsi qu'à une bibliographie sur l'internationalisation des PME et des services d'architecture. La section sera continuellement mise à jour afin de fournir l'information la plus précise.

[Cliquez ici pour visiter la section internationale](#)

---

Le Conseil des Architectes d'Europe (CAE) est l'organisation représentative de la profession d'architecte au niveau Européen : le CAE aspire à parler d'une seule voix au nom des architectes dans le but d'atteindre ses objectifs. Ses 46 Organisations Membres sont les organismes régulateurs et les représentations professionnelles des tous les pays Membres de l'Union Européenne, les pays en voie d'adhésion, la Suisse et la Norvège. À travers ses membres, le CAE représente les intérêts de plus de 526.000 architectes venant de 33 pays d'Europe.

---



Copyright © ARCHITECTS' COUNCIL OF EUROPE, All rights reserved.

[unsubscribe from this list](#)



© **ACE ARCHITECTS' COUNCIL OF EUROPE**

29 rue Paul Emile Janson | B-1050 Brussels Belgium

T: +32 2 543 11 40 - F: +32 2 543 11 41 - E-mail: [info@ace-cae.eu](mailto:info@ace-cae.eu)

[www.ace-cae.eu](http://www.ace-cae.eu)

---